
Elevrådsmøde fredag den 8. december kl. 12.00-13.00 

1. Til stede: 

• Lærer Karina 

• 4.a: Sophia og Ellen 

• 5.a: Thaya og Mathias 

• 6.a: Elias og Emma 

• 7.x: Elias og Marcus 

• 7.y: Mahmood og Yahye 

• 8.x: Natasja  

• 8.y: Laura F  

• 9.x: Ida Marie  

2. Nyt fra skolebestyrelsesmøde 

• Formand: Natasja 8.y 

• Næstformand: Mahmood 7.y 

Foto: 

Kan elevrådet finde en? Natasja undersøger nærmere. 

Der er usikkerhed om kontakten til den gamle fotograf – det undersøger skolebestyrelsen. 

Eftersidning: 

Det tages op i skolebestyrelsen. 

Skolebus:  

Køkulturen skal elevrådet arbejde med. Elevrødderne tager det op i klasserne og finder ud 

af hvor stort problemet er. 

Skolebestyrelsen arbejder i ekstra bus.  

Kan buschaufføren åbne begge døre? Så er der knap så meget tryk på. 

Nikotinprodukter: 

Det tages op i klasserne og vi ser om nogle har gode idéer. 

Kan der måske komme en ud på skolen og fortælle om dette? 

3. Nyt fra Ungebyrådet 

 

Hvor er der brug for cykelstier og lys i Kerteminde Kommune? 

Næste gang indtegner vi på kort. 

 

Der skal bygges nyt bibliotek i den gamle nettobygning i Kerteminde.  

Et sted hvor unge og gamle også kan hænge ud. 

 

Klubben på Kerteminde Skole er midlertidig lukket, da der ikke er unge der kommer der. 

Mange kommer i Munkebo i stedet. 

 

Blafferbænke er stadig i spil. Der er taget beslutning om dette umiddelbart efter 

ungebyrådet. 

 



4. Danske Skoleelever har været på besøg og fortalte om diverse ting ifm. elevrådet. 

Der var plakater og diverse materialer. 

Er der noget vi skal tage op? 

• Plakat hænges op på udskolingen mellem toiletterne 

• Plakat hvor elever kan notere punkter der skal tages op i elevrådet 

 

Natasja og Karina har kigget på materialet og hængt plakater op mellem toiletterne på 

udskolingen. 

 

5. Opsamling fra sidste møde 

 

Der er ønske om at bordfodbold i kantinen må bruges ifm. at hallen er åben i 

frikvartererne. Det må IKKE bruges. 

 

Skraldespand til pant i udskolingen, så kan elevrådet pante og lave noget for pengene. 

Elevrødder spørger om der er stemning for dette i klasserne. 

Der er ikke stemning for at prøve det af. 

 

Fodboldturnering for mellemtrinnet – hvordan er det gået? 

Der var mange med og eleverne hyggede sig. 

Der var mange på hvert hold, så måske der skal laves en lille turnering? 

Der kunne måske bruges en større bane – evt. på sportspladsen. 

Måske over 2 dage – indledende kampe dag 1 og dagen efter finalekampe. 

Det er bedre når vejret er godt, så vi skal måske tages det op igen til foråret. 

Der er brug for en dommer. 

Måske det også kan være en anden aktivitet – evt. rundbold. 

 

6. Nyt fra klasserne: 

 

Mobiltelefoner 

Der er ønske om at elever må bruge telefoner i frikvartererne 

Natasja finder argumenter for dette og bringer det videre i skolebestyrelsen. 

 

Der er ønske om at 4. klasse har multibanen flere gange i spisepausen. 

6. klasserne bruger den ikke så tit. 

Kan der evt. laves en ny fordeling? 

KS informerer SG 

 

7. Evt. 

 

Forplejning til elevrådsmøder efterlyses 😊  

 

 

 


